







ROYAL PACIFIC
HOTEL

2024 - 2025 Meeting Package

Conveniently connected to Hong Kong's major transport routes, Royal Pacific Hotel's flexible event spaces can cater for events of any type. Our eight adaptable venues, prime location being atop the China Ferry Terminal and adjacent to High-Speed Rail, as well as customized meeting services ensure the success of your events.



Full Day Meeting	HK\$600 per person	 From 9am to 5pm
Full Day Meeting with Lunch	HK\$800 per person	 2 coffee breaks with 4 refreshment items
Half Day Meeting	HK\$450 per person	 From 9am to 1pm / 1pm to 5pm
Half Day Meeting with Lunch	HK\$650 per person	 1 coffee break with 4 refreshment items

Package included:

- Free use of hotel Wi-Fi,
- Complimentary use of flipchart, standard PA system with microphone, LCD projector with built in screen,
- Exclusive conference amenities including writing pads, pens and drinking water,
- Coffee & tea served throughout the meeting,
- Business Lunch in Private area or Semi-Bufferet lunch at Pierside Restaurant.

Terms and Conditions:

- All prices are subject to 10% service charge..
- Minimum guaranteed of 15 persons apply for each meeting..
- Above packages are valid until 31 December 2024.

For enquiries and reservations, please contact Catering Department at (852) 2738 2236 or email to catering@royalpacific.com.hk.



ROYAL PACIFIC
HOTEL

2024 - 2025 會議套餐

皇家太平洋酒店位於香港的交通樞紐，加上靈活多元的場地，可配合任何形式或規模的活動及會議。酒店的 8 間多用途宴會廳、地理優勢及周詳貼心的會議統籌服務，定能讓你的活動完滿成功。



全日會議	每位港幣 600 元	上午 9 時至下午 5 時 上午及下午茶歇各 4 款精美茶點
全日會議連午餐	每位港幣 800 元	
半日會議	每位港幣 450 元	上午 9 時至下午 1 時 或 下午 1 時至下午 5 時 上午或下午茶歇及 4 款精美茶點
半日會議連午餐	每位港幣 650 元	

商務午餐:

- 無線上網，
- 活動板、內置音響系統連無線麥克風、液晶投影機及屏幕，
- 文儀用品包括書寫板、筆及飲用水，
- 會議期間無限量供應咖啡及茶，
- 商務午餐或半自助午餐於堤餐廳享用。

條款及細則:

- 以上價目需另收加一服務費。
- 適用於最少 15 位之會議。
- 以上會議套餐有效至 2024 年 12 月 31 日止。

如有查詢或預訂，請與酒店宴會部聯絡，電話 (852) 2738 2236 或電郵 catering@royalpacific.com.hk。